
 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 16. května 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (nepřítomen 13:00-13:22), Marek Pavlovský (MP), Petr 
Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: -  

Hosté: Eva Skořepová (ES) 

Omluveni:  Petra Kafková (PK) 

 

Výsledky hlasování per rollam ze dne 29. 4. 2024. 
 
RV – dle dohody na dubnovém zasedání VV ČSJ předložil RV ke hlasování per rollam návrh smlouvy 

o vedení účetnictví a poskytování služeb s účetním Účetnictví SaS, s.r.o. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje znění návrhu smlouvy o vedení účetnictví a poskytování 

služeb s účetním Účetnictví SaS, s.r.o., IČ 285 39 401 s účinností od 1. 5. 2024, které je přílohou tohoto 

usnesení a pověřuje předsedu VV ČSJ k podpisu této smlouvy. 

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, RV   proti: 0; zdržel se: MS 
Návrh usnesení byl schválen.  
 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis z dubnového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH informoval, že na webu ČSJ v záložce „Pojištění“ byl pro členy ČSJ spuštěn systém on-line 
cestovního pojištění do zahraničí. Dále JH informoval, že stále probíhají jednání o podmínkách 
s pojišťovnou Pantaenius ohledně pojištění lodí z provozu plavidla pro členy ČSJ. 
 
K úkolu 23-18 (Objednat systém sledování pro čtyři auta Mercedes a pro jedenáct svazových člunů od 
firmy AutoGPS.): Úkol zrušen z důvodu nedostatku financí svazu na tento projekt. 
 
K úkolu 24-04 (Vyplatit reprezentantům zbývající zálohy pro RD 24 a RD 28 dle budgetů přidělených do 
30. 4. 2024): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení zbývajících záloh pro RD 24 a RD 28 dle budgetů 
přidělených do 30. 4. 2024 probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-05 (Publikovat vypsání veřejné soutěže na pořadatelství MČR na moři pro rok 2025 
v kategorii One design a na pořadatelství MČR mládeže v roce 2025 na webu ČSJ a dále vyzvat všechny 
tradiční pořadatele MČR na moři a MČR mládeže k zaslání přihlášek): 
Úkol splněn. DD informovala, že vypsání veřejné soutěže na pořadatelství MČR na moři pro rok 2025 
v kategorii One design a na pořadatelství MČR mládeže v roce 2025 bylo na webu ČSJ zveřejněno 
a všichni tradiční pořadatele MČR na moři a MČR mládeže byli vyzvání elektronicky k zaslání přihlášek. 



 

 

 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

Výkonný výbor ČSJ gratuluje windsurfařce Kateřině Švíkové a posádce 49er FX Zofii Burské a Sáře 
Tkadlecové ke kvalifikaci na olympijské hry 2024 v Paříži, kterou si zajistily na Last Chance Regattě 
v Hyéres. 
 

1) informace z komise vrcholového sportu 
 

ŠN – podal informace o činnosti Komise vrcholového sportu za květen 2024. Zápis o činnosti KVS za 

květen je přílohou tohoto zápisu. 

Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 

Výkonný výbor obdržel informaci, že Karel Lavický ukončil jachtařskou kariéru. Výkonný výbor tímto 

Karlovi Lavickému velmi děkuje za jeho vynikající dlouholetou reprezentaci ČR v jachtingu a přeje mu 

mnoho dalších úspěchů v jeho budoucím osobním životě. 

ŠN – podal informace z proběhlého jednání s ředitelkou VSC Victoria Lenkou Kovářovou, které se konalo 

dne 15. 5. 2024. ŠN získal informace o možnostech prohloubení spolupráce v rámci rezortu VSC 

Victoria. 

 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za duben jsou přílohou 

tohoto zápisu. KM se od posledního Výkonného výboru nesešla. 

 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
Nebyly předloženy žádné informace. 

 

4) informace z jednání sportovního úseku 
 
ŠN – podal informace z dvou jednání Sportovního úseku ČSJ, která se konala 2. 5. a 14. 5. 2024 
prostřednictvím MS Teams. Zápisy z obou jednání SÚ ČSJ jsou přílohou tohoto zápisu.  
VV obdržené informace vzal na vědomí. 
 
Výše podpory na přípravu na OH 2024 Paris 

SÚ schválil výši finanční podpory pro nominované posádky na OH 2024 ve výši: 

Kateřina Švíková – 810 tis. Kč. včetně podpory od ČOV 

Zofia Burska a Sára Tkadlecová – 950 tis. Kč včetně podpory od ČOV 
ŠN tento návrh předkládá ke schválení VV ČSJ. 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje výši budgetu pro nominované posádky do Olympijských 

her 2024 včetně samotných Olympijských her a vyplacení zálohy tohoto budgetu ve výši 100 % 

následujícím způsobem: K. Švíková 810. tis. Kč. a posádka Z. Burská a S. Tkadlecová 950 tis. Kč. 

Výsledky hlasování: pro: ŠN, MP, PP, MS, RV    proti: 0 zdržel se: 0 nehlasoval: JH 
Návrh usnesení byl schválen. 
 



 

 

ŠN – informoval, že byla ukončena činnost D. Vaďurové ve SÚ ČSJ z důvodu ukončení trenérské 
spolupráce v rámci třídy 29er s ČSJ. Dále se rozhodl odstoupit ze své funkce v rámci SÚ ČSJ K. Lavický. 
VV bere předložené informace na vědomí.  

 
ŠN – informoval, že dne 15. 5. 2024 se konala v sídle ČOV koordinační schůzka se zástupci svazu 
k zajištění účasti jachtařek na OH. 

 
 

5) nominace na mezinárodní závody 
 
Jmenovitá nominace posádek na OH 2024 Paris 

SÚ schválil jmenovitou nominaci na OH 2024 Kateřiny Švíkové ve třídě IQFoil ženy a posádky Zofia 
Burska Sára Tkadlecová ve třídě 49er FX.  
Nominace náhradníků na OH 2024 Paris. 
SÚ schválil náhradnice ve třídě IQFoil ženy:  
1. náhradnice – Barbora Švíková 
2. náhradnice – Kristýna Piňosová 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje jmenovitou nominaci Kateřiny Švíkové ve třídě IQFoil ženy 

a posádky Zofia Burská a Sára Tkadlecová ve třídě 49er FX na Olympijské hry 2024 v Paříži. Jako 

náhradnice ve třídě IQFoil ženy VV schválil jako první náhradnici Barboru Švíkovou a jako druhou 

náhradnici Kristýnu Piňosovou. 

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV     proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 

 
Jmenovitá nominace na závod Lake Garda Youth Sailing World Championships 2024 

ŠN – předložil VV Sportovním úsekem ČSJ schválenou jmenovitou nominaci na závod Lake Garda Youth 

Sailing World Championships 2024, který se bude konat od 12. – 20. 7. 2024 na Gardě: 

iQFOiL muži – Šimon Skřepek 
iQFOiL ženy – Nela Sadílková 
ILCA 6 ženy – Linda Dokoupilová 
ILCA 6 muži – Jan Valenta 
29er muži – Lukáš Kraus/Ondřej Baštář 
29er ženy – Nela Viščorová/ Anna Košťálová  
Trenéři: 

IQFoil – Milan Hájek 

ILCA – Štěpán Novotný 
29er – Jaroslav Čermák 
VV bere předloženou nominaci na vědomí. 

 

(i) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
Výkonný výbor ČSJ obdržel ve vypsaném termínu dvě přihlášky do veřejné soutěže o pořadatelství 
MČR 2025 na moři v kategorii One Design, a to od společností TPS centrum, s.r.o. a YFA s.r.o. 
 



 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ rozhodl, že došlé dvě přihlášky do veřejné soutěže o pořadatelství 
MČR 2025 na moři v kategorii One Design od společností TPS centrum, s.r.o. a YFA s.r.o., budou 
posuzovány na společné pracovní schůzce se zástupci ČANY a pořadateli začátkem června před 
následujícím jednáním VV, kdy bude vybraný pořadatel předložen VV ke schválení. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV  proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 
 
MP – předložil VV návrh měřičů pro MČR 2024. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schválil následující měřiče pro MČR 2024: pro LT FB: Jiří Gemperle, 
pro LT Q a LT Finn: Kamil Ščerba, pro LT RAC: Lubomír Mielec, pro LT Evropa: Jiří Žáček. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV  proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
MP – předložil žádost předsedy ČWA Jana Skřepka o zařazení WingFoil do závodů MČR 2024. Na 
základě pozitivní zkušenosti z minulého roku, kdy se podařilo úspěšně nastartovat slalomové závody 
WingFoil, žádá ALT možnost uspořádat MČR v této disciplíně v rámci MČR Slalom open CTL 247007 
v chorvatské Viganji.  

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v roce 2024 vypsání MČR WingFoil v rámci MČR Slalom 

open CTL 247007 v chorvatské Viganji v kategorii muži a ženy.  

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV  proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 

RV – informoval že pro MČR na moři 2024 nebyla udělena žádná divoká karta ČSJ. 
 
 

2) informace z PR komise 
 
ES – podala informace z jednání PR komise, které se konalo 14. 5. 2024 prostřednictvím MS Teams. 
Zápis z jednání PR komise je přílohou tohoto zápisu. 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 
 
Výkonný výbor vzal na vědomí přehled PR za duben a plán práce na květen a červen, který je přílohou 

tohoto zápisu. 

 
3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 

 
JH – podal informace z jednání komise klubů, které se konalo 30. 4. 2024 online prostřednictvím 
Microsoft Teams. Zápis z jednání komise klubů je přílohou tohoto zápisu. 
Na jednání KKL Karel Luksch Informoval o přípravách LODM, časovém harmonogramu a organizaci 
LODM. Na stránkách ČSJ budou tyto informace zveřejněny. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
JH – předložil žádost pobočného spolku Junáka „Junák - český skaut, 4. přístav Jana Nerudy Praha, 
z. s.“ o vznik základního členství v ČSJ. Tato žádost byla na jednání VV diskutována a následně 
předložena ke hlasování. 

https://ceskysvazjachtingu.sharepoint.com/:w:/s/VykonnyvyborCSJ2023-27/EdOPLLXj3I1ErP81OdWAnSEBjKXyryKm09Blh_Fa_T9yyg


 

 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ pobočného spolku Junáka 

„Junák - český skaut, 4. přístav Jana Nerudy Praha, z. s.“, kterému bylo přiděleno registrační číslo 1154. 

 

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0  

Návrh usnesení byl schválen. 

 

 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 

 
MP – podal informace z jednání Komise HZS ČSJ, které se konalo 25. 4. 2024 on-line přes MS Teams. 
Informace o probíhajících školeních HZS jsou uvedeny v zápise z jednání HZS ČSJ, který je přílohou 
tohoto zápisu. 
 
MP – předložil návrh úprav Organizačního řádu C12 v Oddílu 2.11 odborná komise HZS. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schválil úpravy Organizačního řádu C12 v Oddílu 2.11 komise HZS. 

 

Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0  

Návrh usnesení byl schválen. 

 
 
MP – předložil návrh nové směrnice C96 „Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ“. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schválil znění nové směrnice C96 „Pravidla pro kvalifikaci Záchranář 
ČSJ“ a zároveň schvaluje zrušení směrnic C15 a C16 a pravidla D17. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se: 0  

Návrh usnesení byl schválen. 

 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 
 
RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 14. 5. 2024. 

Výkonný výbor vzal uvedené informace na vědomí.  

RV – informoval, že dne 13. května 2024 obdržel Český svaz jachtingu prostřednictvím datové schránky 

od NSA doporučení k úpravě žádosti „Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2024“, 

s tím, že ČSJ obdrží pro rok 2024 dotaci pouze ve výši garantované části dotace 95 % roku 2023. 

Vzhledem ke snížení příjmů ČSJ předložil RV návrh krácení výdajů ČSJ dle jednotlivých rozpočtových 

kapitol. Členové VV ČSJ se blíže s tímto návrhem seznámí, v rámci jejich rozpočtových kapitol v případě 

potřeby předloží návrh přerozdělení v jednotlivých řádcích rozpočtu. RV informoval členy VV ČSJ, že 

čerpání jednotlivých položek rozpočtu ČSJ 2024 nesmí překročit částky schválené VH ČSJ snížené dle 

předloženého návrh. RV předloží na červnovém jednání VV ČSJ finální návrh celkové úpravy rozpočtu 

ČSJ 2024. 

Výkonný výbor vzal uvedené informace na vědomí. 

 

(ii) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 



 

 

RV – informoval, že dne 12. června 2024 od 10:00 hodin se bude na Strahově konat celostátní porada 
předsedů národních sportovních svazů ČUS. 
 
RV – informoval, že dne 26. června 2024 od 10:00 hodin se bude ve Sportovním centru Nymburk konat 
42. valná hromada ČUS. 
 
RV – informoval, že dne 2. 5. 2024 bylo prostřednictvím datové schránky podané daňové přiznání ČSJ 
za rok 2023. 
 
RV – informoval, že podepsal s ČOV smlouvu o účasti na OH 2024 v Paříži. Dne 6. 5. obdržel svaz 
podepsanou smlouvu od ČOV a České olympijské a.s. 
 
RV – informoval, že dne 3. 5. 2024 podepsal rámcovou kupní smlouvu se společností Helly Hansen 
Czech Republic s.r.o., která smlouvu podepsala dne 10. 5. 2024. 
 
RV – informoval, že v rámci olympijského parku v Mostě se bude konat 26. 7. 2024 „Den s předsedy 
olympijských svazů“. 
 
DD – informovala, že NSA zveřejnila dne 30. dubna 2024 výzvu 03/2024 Podpora sportovních svazů – 
Parasport 2024. ČSJ bude podávat žádost v oblasti Zabezpečení sportovní para reprezentace. V oblasti 
Organizace činnosti sportovního svazu žádost podat nelze, protože svaz nesplňuje věcné zaměření 
výzvy. Ukončení příjmu žádostí je do 31. 5. 2024. 
 

(iii) Různé 

 

Nebyly předloženy žádné informace. 

 

Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 20. června 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

 

 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ - 16. 5. 2024 

2. Zápis z jednání KVS ČSJ 2024-05 

3. Zprávy trenérů SCM a SpS za duben 

4. Zápisy z jednání SÚ ČSJ – 2. 5.  a 14. 5. 2024 

5. Zápis z jednání PR komise ČSJ – 16. 4. 2024 

6. Přehled PR za březen a plán práce na duben a květen 

7. Zápis z jednání HZS ČSJ – 14. 5. 2023 

8. Zápis z jednání KKL_04_2024 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 16. května 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (nepřítomen 13:00-13:22), Marek Pavlovský (MP), Petr 
Přikryl (PP), Martin Soušek (MS), Radim Vašík (RV) 

Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: -  

Hosté: Eva Skořepová (ES)  

Omluveni: Petra Kafková (PK) 

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje znění návrhu smlouvy o vedení účetnictví a poskytování služeb 

s účetním Účetnictví SaS, s.r.o., IČ 285 39 401 s účinností od 1. 5. 2024, které je přílohou tohoto 

usnesení a pověřuje předsedu VV ČSJ k podpisu této smlouvy. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje výši budgetu pro nominované posádky do Olympijských her 2024 

včetně samotných Olympijských her a vyplacení zálohy tohoto budgetu ve výši 100 % následujícím 

způsobem: K. Švíková 810. tis. Kč. a posádka Z. Burská a S. Tkadlecová 950 tis. Kč. 

3. Výkonný výbor ČSJ schvaluje jmenovitou nominaci Kateřiny Švíkové ve třídě IQFoil ženy a posádky 
Zofia Burská a Sára Tkadlecová ve třídě 49er FX na Olympijské hry 2024 v Paříži. Jako náhradnice 
ve třídě IQFoil ženy VV schválil jako první náhradnici Barboru Švíkovou a jako druhou náhradnici 
Kristýnu Piňosovou. 

4. Výkonný výbor ČSJ rozhodl, že došlé dvě přihlášky do veřejné soutěže o pořadatelství MČR 2025 na 

moři v kategorii One Design od společností TPS centrum, s.r.o. a YFA s.r.o., budou posuzovány na 

společné pracovní schůzce se zástupci ČANY a pořadateli začátkem června před následujícím 

jednáním VV, kdy bude vybraný pořadatel předložen VV ke schválení. 

5. Výkonný výbor ČSJ schválil následující měřiče pro MČR 2024: pro LT FB: Jiří Gemperle, pro LT Q a LT 

Finn: Kamil Ščerba, pro LT RAC: Lubomír Mielec, pro LT Evropa: Jiří Žáček. 

6. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v roce 2024 vypsání MČR WingFoil v rámci MČR Slalom open CTL 

247007 v chorvatské Viganji v kategorii muži a ženy. 

7. Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ pobočného spolku Junáka „Junák - 

český skaut, 4. přístav Jana Nerudy Praha, z. s.“, kterému bylo přiděleno registrační číslo 1154. 

8. Výkonný výbor ČSJ schválil úpravy Organizačního řádu C12 v Oddílu 2.11 komise HZS. 

9. Výkonný výbor ČSJ schválil znění nové směrnice C96 „Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ“ 

a zároveň schvaluje zrušení směrnic C15 a C16 a pravidla D17. 



 
 

 

 Zápis činnosti Komise Vrcholového Sportu ČSJ (KVS) 

v období květen 2024 

 

Schůzka s nominovanými posádkami na OH 2024 

• ŠN se dne 2.5. sešel zvlášť s nominovanými posádkami, aby zjistil jejich potřeby a možnosti, 
kde může ČSJ těmto posádkám pomoci v jejich přípravě a účasti na OH 2024. 

 

Zápis ze schůze KVS dne 8.5.2024 prostřednictvím aplikace Whatsapp: 

• Přítomen: Š. Novotný, T. Musil, R. Teplý 

• Přezkoumání rozpočtů a plánů přípravy nominovaných posádek na OH 2024 

o KVS přezkoumal doložené materiály a posoudil je. 

o Po přezkoumání došlo KVS k závěru, že výše podpory pro posádky K. Švíková a Z. 
Burská – S. Tkadleco, která byla stanovena na SÚ. 2.5.2024 by mělo být změněno. 

• KVS schválilo zaslat SÚ výzvu k přezkoumání tohoto rozhodnutí společně s návrhem na 
novou výši podpory: 

o K. Švíková – 810 tis. Kč. 

o Z. Burská – S. Tkadlecová – 950. tis. Kč. 

Důvodem tohoto rozdělení je náročnost přípravy s přihlédnutím k materiálové náročnosti, 
který je potřeba k řádné přípravě a účasti a který je krátkodobého charakteru (plachty atd.). 

(Pro: ŠN, TM, RT) 

 

Informace o proběhlé schůzi na VSC Victoria dne 15.5.2024 

• ŠN se zúčastnil schůzky s ředitelkou VSC Victoria L. Kovářovou. 

• ŠN informoval úspěšné kvalifikaci na OH 24 českých posádek zařazených do stipendijního 
programu VSC Victoria. 

• ŠN získal informace o možnostech prohloubení spolupráce v rámci rezortu VSC Victoria. 

 

Informace o ukončení reprezentační kariéry K. Lavického 

• K. Lavický informoval o ukončení reprezentační kariéry v rámci ČSJ. KVS velmi děkuje za 
dlouholetou úspěšnou reprezentaci České republiky a přeje úspěchy do budoucna. 

 

 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný 

 

 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 2.5.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Milan Hájek (MH), Petra Kafkova (PK), 
Petr Přikryl (PP), Karel Bauer (KB), Karel Lavický (KL), Miroslav Horák (MHK), Roman Teplý (RT), 
Johana Nápravníková Kořánová (JNK), Tomáš Musil (TM), 

Omluven: Dominika Vaďurová (DV), Patrik Hrdina (PH), Petr Rychnovský (PR) 

Host: Václav Brabec 

1. Nominace posádek na OH 2024 Paris 

SÚ schválil nominace na OH 2024 K. Švíkové ve třídě IQFoil ženy a posádky Z. Burská a S. 
Tkadlecová ve třídě 49er Fx. (Pro: ŠN, MH, PK, JNK, JH, KB, KL, TM, RT; Nepřítomen: PP, MHK) 

 

2. Nominace náhradníků na OH 2024 Paris 

SÚ schválil náhradnice ve tříde IQFoil ženy:  

1. Náhradnice – B. Švíková 

2. Náhradnice – K. Piňosová 

(Pro: ŠN, MH, PK, JNK, JH, KB, KL, TM, RT; Nepřítomen: PP, MHK) 

 

3. Výše podpory na přípravu na OH 2024 Paris 

SÚ schválil výši finanční podpory pro nominované posádky na OH 2024 ve výši: 

K. Švíková – 950 tis. Kč. včetně podpory od ČOV 

Z. Burská a S. Tkadlecová – 900 tis. Kč včetně podpory od ČOV 

Výše finanční podpory byla určena dle informací ze schůzek s jednotlivými posádkami, které 
proběhly dne 2.5.2024. 

 

(Pro: ŠN, PK, JNK, JH, KB, TM, PP, MHK; Zdržel se: RT, KL, MH) 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 14.5.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Milan Hájek (MH), Petra Kafkova (PK), 
Petr Přikryl (PP), Karel Bauer (KB), Karel Lavický (KL), Miroslav Horák (MHK), Roman Teplý (RT), 
Tomáš Musil (TM), Patrik Hrdina (PH), Petr Rychnovský (PR) 

Omluven: Dominika Vaďurová (DV), Johana Nápravníková Kořánová (JNK), 

Host: Radim Vašík, Martin Soušek 

1. Jmenovitá nominace na závod WS MS Youth Garda 2024 

SÚ schválil jmenovitou nominace posádek na závod WS MS Youth Garda 2024. Nominace proběhla 
dle platných pravidel SÚ. 

Nominace na WS MS Youth Garda 2024 

29er chlapci J. Kraus, O. Baštář 

29er dívky N. Viščorová, A. Košťálová 

IQFoil chlapci Š. Skřepek 

IQFoil dívky N. Sadílková 

ILCA chlapci J. Valenta 

ILCA dívky L. Dokoupilová 

    

trenéři   

IQFoil M. Hájek 

ILCA Š. Novotný 

29er J. Čermák 
 

(Pro: ŠN, PP, TM, PH, PK, KB, KL, RT, MH, JH, MHK; Nepřítomen: PR) 

 

2. Úprava rozhodnutí SÚ ze dne 2.5.2024 - 3. Výše podpory na přípravu na OH 2024 Paris  

SÚ rozhodl na podnět KVS a dalších členů SÚ znovu jednat o svém rozhodnutí z jednání SÚ ze dne 
2.5.2025 v otázce podpory na přípravu OH 2024 pro nominované posádky. Důvodem je 
přezkoumání rozpočtů na přípravu jednotlivých posádek. Rozpočty byly vyžádány a dodány až po 
2.5.2024 a KVS je přezkoumala na své schůzi 8.5.2024.  

(Pro: ŠN, PP, TM, PH, PK, KL, RT, MH, MHK; Proti: KB; Zdržel se: JH; Nepřítomen: PR) 

 

3. Výše podpory na přípravu na OH 2024 Paris 

SÚ obdržel jako první návrh KVS a poté obdržel tři proti návrhy. Protinávrh K. Bauera, protinávrh K. 
Lavického a debatou vzniklý druhý návrh KVS. Více návrhů vzniklo díky diskuzi na způsobem určení 
výše budgetů a systémovosti tohoto rozdělení. Dle jednacího řádu se postupně hlasovalo o 
jednotlivých protinávrzích od posledního přijatého. 

 

 



 
 

 

1. Hlasování o návrhu KVS 2 – K. Švíková 700 tis. Kč., Z. Burská – S. Tkadlecová 710 tis. Kč. 

Zamítnuto 

(Pro: ŠN, TM, RT, MH, KL, PP; Proti: KB, MHK, PH, PP; Zdržuje se: PK, JH) 

 

2. Hlasování o návrhu KL – minimální výše podpory K. Švíková 735 tis. Kč., Z. Burská – S. 
Tkadlecová 820 tis. Kč. 

Zamítnuto 

(Pro: MH, KL, JH, PP, TM, RT; Proti: KB, MHK, PH; Zdržuje se: PK, PR, ŠN) 

 

3. Hlasování o návrh K. Bauera – výše podpory K. Švíková 985 tis. Kč., Z. Burská – S. 
Tkadlecová 1093 tis. Kč. 

Zamítnuto 

(Pro: KB, PH, MHK; Proti: ŠN, JH, TM, KL, PK, RT; Zdržuje se: PR, PP, MH) 

 

4. Hlasování o původním návrhu KVS – výše podpory K. Švíková 810 tis. Kč., Z. Burská – S. 
Tkadlecová 950 tis. Kč. 

Přijato 

(Pro: ŠN, TM, JH, RT, PR, PP, PK, MH, MHK; Proti: PH; Zdržel se: KB, KL) 

 

SÚ tímto hlasováním schválil výši finanční podpory na přípravu na OH 24 včetně podpory od ČOV 
ve výši: 

K. Švíková IQFoil ženy – 810 tis. Kč. 

Z. Burská a S. Tkadlecová 49er Fx - 950 tis. Kč. 

 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



Pravidelná měsíční zpráva za duben 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: 29er
Datum: 10.5.2024

V květnu proběhlo společné soustředění všech českých posádek 29er na Nechranicích a první závod Českého poháru 
Skiffmania.

Společné soustředění posádek 29er – Nechranice 16.-19.4.2024
Soustředění proběhlo  ve dnech 16.-19. dubna pod vedením trenérů Marceliho Merwickiho z Polska, Adama Otta a 
mé maličkosti  v areálu CERE na Nechranicích. Jedná se o tradiční setkání posádek SCM a ostatních českých posádek 
29er. Letos se na soustředění sešlo 14 posádek od úplných začátečníků po pokročilé posádky SCM. Hlavně 
začátečníci tak měli šanci na břehu i na vodě něco „okoukat“ od zkušených závodníků. Náplň jednotlivých tréninků 
se řídila podle potřeb jednotlivých skupin od vysvětlování základních technik a kroků na lodích na suchu, dril 
manévrů na vodě až po ladění technik pokročilých posádek. 

Skffmania – Nechranice 20.-21.4.2024
Po čtyřech dnech intenzivního tréninku následoval závod Českého poháru  Skiffmania. Průběh první rozjížďky 
poznamenal velmi silný vítr, který byl pro některé posádky stopkou na celý první den závodu. Z posádek 29er první 
rozjížďku dojely jen 4 lodě (všichni členové SCM + Košatová – Cibulka). Všichni ostatní skončili většinou nejprve 
několikrát břichem vzhůru a poté za většího či menšího úsilí na břehu. Náročnost podmínek asi nejlépe vykreslí 
úspěšnost ostatních lodních tříd. První rozjížďku dokončily pouze tři posádky RS Feva (ze sedmi), dvě RS700 (z 11), 
dva 49er (ze tří) a jedno RS Aero (ze šesti). V dalších rozjížkách se podmínky postupně zlepšovaly a do závodu se 
postupně zapojily i další posádky. Samotný průběh závodu potvrdil jasnou dominanci členů SCM, kteří mají už teď na
jaře proti ostatním posádkám naježděno mnoho tréninkových i závodních dní. Krok s nimi dokázala držet jen 
posádka Košatová - Cibulka, která se nakonec i vklínila mezi posádky SCM na celkově třetí místo.

Výsledky závodu: 
1. Viščorová – Košťálová
2. Lojková – Pelnář
4. Winkler – Bezušek

M. Horák



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za duben 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
 
Trenér: Štěpán Novotný 
 

• ME ILCA 4 Izola – 4.-13.4.2024 
o Účast: J. Tomeš, J. Přikryl, J. Fikáček, D. Beroun, R. Kováč, T. Peterka, T. Bělunková, B. 

Dokoupilová, mimo SCM – J. Čaganová, L. Krč, V. Zákoucký 
o V Izole se začalo trénovat jen pár dní před samotným závodem, který začínal 7.4. Závod se 

skládal ze šesti závodních dnů a bylo v plánu dvanáct rozjížděk, tři dny  kvalifikační a následně 
tři dny finálové. Na startu se sešlo celkem 164 dívek rozdělených do tří skupin a 243 chlapců, 
rozdělených do čtyř skupin. 

o Předpověď na první dny byla na velmi slabý vítr a dala se očekávat sea breeze, která vždy 
v odpoledních hodinách přišla a foukala 3-6 m/s. V druhé polovině závodu přišel silnější vítr 
8-12 m/s ze břehu. Poslední den závodu přinesl opět slabší vítr ze směru sea breeze.  

o Celkem se v závodě odjelo deset rozjížděk pro většinu skupin. Po kvalifikační části se 
v chlapcích do zlaté skupiny dostal J. Tomeš a J. Přikryl. Dalším závodníkům se začátek závodu 
příliš nevydařil a skončili v bronzové a emerald skupině. V dívkách se do zlaté skupiny dostala 
T. Bělunková a B. Dokoupilová. J. Čaganová skončila ve stříbrné skupině.  

o T. Bělunková 12./ 164, 7% 
§ Táňa jezdila celý závod velmi pěkné a zaznamenávala vyrovnané výsledky. Jde vidět, 

že udělala obrovský pokrok ve slabším větru. V silném je velmi silná a dokáže 
konkurovat těm nejlepším. Do poslední rozjížďky šla z 8. pozice a během prvního kola 
se dokonce ve virtuálních výsledcích dostala až na 6. místo. Bohužel po prvním kole 
přestal foukat vítr a přišel ze strany, na které Táňa nebyla a zajela nejhorší rozjížďku 
závodu a propadla se celkově na 12. místo. I tak je 12. místo obrovských úspěch. 
Druhým vrcholem sezony je MS Portugalsku, kde může opět bojovat o výsledek do 
top10. 

o B. Dokoupilová 31./ 164, 19% 
§ Pro Beatu to byl první závod ME na lodní třídě ILCA 4. Během závodu bojovala 

s taktikou, nicméně díky dobré rychlosti se byla schopna probojovat nebo udržet na 



 
 

 
 

 

slušných místech. Výsledek je velmi slušný. Pro beatu bude důležité, aby zesílila a byla 
schopna lépe konkurovat v silném větru. 
 

o J. Tomeš 35./243 (8. v kat. U16) 14% 
§ Pro Jirku to bylo první ME na lodní třídě ILCA a rovněž první takto velký závod v této 

lodní třídě. Bylo vidět, že měl respekt na startech, v čem nepomohl ani protest, který 
na něj byl podán, kvůli kolizi na startu, kde Jirka uznal svou chybu a přijal trest formou 
arbitráže. Následně již v kvalifikaci dostal dvě penalty a musel z jedné rozjížďky 
odstoupit. To opět nepomohlo a Jirka si již nemohl dovolit riskovat. Naopak bylo 
potřeba aby v posledním dni kvalifikace jezdil stabilní výsledky do maximálně 15. 
místa. Celkově skončil na 35. místě což je v jeho věku výborný výsledek. Je zapotřebí 
aby nabral sebevědomí na nové třídě, a to hlavně na startech, se kterými lehce 
bojoval. Rychlostně a takticky jezdí velmi dobře. 

o J. Přikryl 36./243, 15% 
§ Jeremy zajel opět kvalitní výsledek, ale pomýšlel na vyšší příčky. Problémem byly často 

starty anebo zvolená strategie. Příkladem může být část volení pravé strany, kdy 
bohužel situace vypadala lépe pro levou stranu. I přes to dokázal zajíždět dobré 
výsledky. Jde vidět, že rychlostně je na tom velmi dobře a taktiku v poli následně volí 
také často správnou, protože byl schopen se prokousávat polem dopředu. Velmi 
důležité je nyní zlepšit starty, aby byl schopen pravidelně odstartovat z výhodnější 
strany dobře a s tím bude moc volit defenzivnější strategii a díky rychlosti by se mohl 
ve výsledcích značně posunout. Nicméně i tohoto závodníka je výsledek pozitivní. Do 
dalšího vrcholu sezony což je MS v Portugalsku je zapotřebí hlavně zlepšit starty. 

o J. Fikáček 191/243, 78% 
§ Na Janovi byla vidět velká nervozita z tohoto závodu. V trénincích před závodem jezdil 

mnohem lépe. Bohužel dělal zbytečné chyby a velmi bojoval se starty. Závod nelze 
hodnotit příliš pozitivně. Mezi pozitivní lze zařadit dvě finálové rozjížďky s dojezdy 
top15. Je zapotřebí aby získal více sebevědomí na menších zahraniční a na českých 
závodech. Technicky jezdí poměrně dobře a je zapotřebí aby zlepšil starty a taktiku. 

o T. Peterka 192/243 79% 
§ Tomášovi se vůbec nedařilo v kvalifikační části závodu. Velmi špatně startoval, měl 

problém s rychlostí a díky tomu dělal i taktické chyby. K přihlédnutí k jeho věku by měl 
jezdit mnohem lépe v silném větru, kde spíš bojoval o přežití, než že by závodil. 
Rozjezdil se až poslední dny závodu, kdy zaznamenal dva dojezdy top10. U Tomáše je 
nutně potřeba začít pracovat na zvýšení váhy a kondice. To jsou dva hlavní aspekty, 
které ho budou limitovat v dalším rozvoji na ILCE. 



 
 

 
 

 

o D. Beroun 214/243, 88% 
§ Dan je stále ještě mladý a jde to na jeho jízdě vidět. Nedokáže příliš udržet pozornost 

jak na techniku, tak i taktiku. Na startech zatím není schopný odstartovat z plných míst 
a zároveň kondičně na tom není dobře. Ve slabším větru je schopný zajíždět lepší 
výsledky, ale jinak se spíše trápil. Poslední den závodu nejezdil z důvodu nutnosti odjet 
na přijímací zkoušky na střední školu, které mu nebyly umožněny absolvovat v jiném 
termínu. Dan se musí vyjezdit, a hlavně musí nabrat kondici a sílu. 

o R. Kováč 226./243 ,93% 
§ Richard se trápil celý závod. Zimní přípravu vlastně kompletně celou vynechal a velmi 

se to projevilo. Nebyl schopný dobře startovat, rychlostně na tom špatně a dělal 
obrovské taktické chyby. Tento závod pro ně byl nepovedený a je zapotřebí se z toho 
poučit. Hlavně ve směrech zimní přípravy, kterou je zapotřebí mít daleko kvalitnější, 
než jí Richard měl. 

o Výsledky: https://eurilca.eu/event/306/results 
 



Pravidelná měsíční zpráva za duben 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: RS Feva
Trenér: Miroslav Horák
Datum: 10.5.2024

V dubnu absolvovali členové SPS RS Feva úvodní jarní soustředění v Portoroži, soustředění na Nechranicích
a první závod Českého poháru Skiffmania na Nechranicích.

Soustředění Portorož 31.3. - 6.4.2024
Účastníci:  

• Martan - Křížek 
• Němcová - Naxerová
• Krátký – Novotný
• Jeřábek - Krejza

Členové SPS zahájili sezónu v 2024 ve Slovinské Portoroži. Všechny tréninkové dny jsme jezdili na slabší
termický vítr od tří  do šesti m/s. Tréninky byly zaměřené na procvičování manévrů a jejich zvládnutí v
různých podmínkách, akceleraci a vliv trimu lodě na rychlost při delších kurzech. Počáteční nevyježděnost
po zimní pauze se u všech postupně vytratila a všechny posádky postupně zvládly všechny naplánované
úkoly. 

Soustředění Nechranice 11. - 14.4.2024
Účastníci:  

• Němcová - Naxerová
• Krátký – Novotný
• Jeřábek – Krejza
• Myslík – Myslíková



Intentzivní dubnový program po čtyřech dnech volna pokračoval čtyřdenním tréninkem na Nechranicích.
Za proměnlivého větru jsme v podstatně studenějších podmínkách pokračovali ve zdokonalování technik
ovládání lodí na kurzech proti větru, jízdy s genakrem a komunikaci v posádce. 

Skffmania 20.-21.4.2024
Následující víkend se posádky sešly opět na Nechranicích k prvnímu závodu Českého poháru. Průběh první
rozjížďky  byl  poznamenán  příchodem  silného  větru  a  vysokých  vln.  Ve  složitých  podmínkách  první
rozjížďku dokončily jen 3 posádky. Náročnost podmínek asi nejlépe vykreslí úspěšnost ostatních lodních
tříd. První rozjížďku dokončily pouze čtyři posádky 29er (ze třinácti), dvě RS700 (z 11), dva 49er (ze tří) a
jedno RS Aero (ze šesti). Vítr postupně slábl a naopak nedělní rozjížďky bylo problém ve slabém větru
dojet. První tři místa v závodě celkem jednoznačně obsadili posádky SPS.

Výsledky závodu:
1. Martan – Křížek
2. Němcová – Naxerová
3. Krátký – Novotný
6. Jeřábek - Krejza

Statistika – 11 dní na vodě (5 dní trénink moře, 4 dny trénink jezero, 2 dny závod), 2 dny cesta



 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Martin Srdínko (MS), Martin Valík (MV), Martin Soušek (MS), Karel Luksch 
(KL), Milan Šorm (MŠ), Kateřina Vainert (KV) 

Omluven: Miroslav Holotík 

Neomluveni: Jan Hejna 

Host:  Petr Přikryl (PP), Marek Pavlovský (MP), Miloš Kormunda (MK), Ivo Sláma (IS), Radim Vašík (RV), 
Zdeněk Parůžek (ZP), Vladimír Rozsypal (VR), Pavel Schwarz (PS), Michal Lojka (ML), Michal Daněk 
(MD), Alexandr Pacek (AP) 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 30.04.2024 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 
1. Změna Registračního a Soutěžního řádu B3 a B5 
JH Informoval o změnách v soutěžním a registračním řádu schválených VV na únorovém a dubnovém 
jednání.   
 
2. LODM  
Karel Luksch Informoval o přípravách LODM, časovém harmonogramu a organizaci LODM. Na strán-
kách ČSJ budou tyto informace zveřejněny. 
 
Důležité body a úkol: 
1. Zástupci krajů zaregistrují účastníky do závodu na stránkách ČSJ (web otevřen pro přihlašování) 
2. Zástupci krajů zajistit obsazenost všech kategorií 
3. Kraje si dohodnou zajištění a obsazenost člunů (2kraje=1člun) 
4. Kraje, ve kterých chybí Feva mohou požádat o pomoc velké kluby jako ČYK, CERE nebo Honzu Mys-
líka. S případnou komunikací pomůže Jiří Hýža 
5. Všichni závodníci obdrží převlečníky přes vesty a samolepky na trup lodi s označením Kraje 
6. Uvažuje se o sledování online soutěží trackingovým systémem 
7. Ubytování v chatkách pro všechny účastníky bude včetně ložního prádla 
 
Další případné dotazy mohou být směřovány na organizátory ODM Karla Luksche nebo Michala Lojku. 
 
 
                                                                                                                 Jiří Hýža 
                                                                                                      Místopředseda ČSJ 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

Zápis z jednání PR komise ČSJ ze dne 14. 5. 2024 
 
Přes teamsy: Eva Skořepová, Jitka Tkadlecová, Klára Houšková, Kateřina Šlechtická 
omluveni: Martin Soušek, Pavel Winkler 

 
Program:  
1) Last Chance Regatta Hyeres – akce pro jachtaře, novináře, pozvané hosty a přátele kvalifikovaných 
jachtařek v YC CERE byla úspěšná. Hojná účast médií, výstupy v televizi, rádiu, tisku i na internetu a soc. 
sítích.  
 
2) Cesta PR manažerky na OH – PR komise jednomyslně cestu doporučuje, účast tří jachtařek na olympiádě 
je dobrá příležitost k propagaci jachtingu v médiích i vzhledem k tomu, že v Marseille nebudou 
pravděpodobně žádní jiní čeští novináři, je potřeba být přímo u zdroje, a především před začátkem 
olympijské regaty dostat co nejvíc informací k veřejnosti. Náklady na cestu se vejdou do plánovaného PR 
rozpočtu. PR manažerka má novinářskou akreditaci na OH přes ČOV. 
 
3) Další propagace jachtingu v souvislosti s účastí na OH:  
-  PR manažerka se primárně zaměří na média i soc. sítě s olympioničkami – plánované jsou rozhovory do 
různých médií a pravidelné zajímavé a pozitivní příspěvky na soc. sítě.  
- V souvislosti s tím zjistí přesný program Kateřiny Švíkové, program a co nejvíc informací o posádce 
49eruFX dodá PR manažerce Jitka Tkadlecová. 
- V závislosti na tréninkovém programu, podle možností olympioniček by byla vhodná jejich účast a 
propagace ve spojení s LODM a po OH jejich účast na olympijském festivalu.  
 
4) Propagace dalších akcí 
- Eurocup ILCA – zajistí PR manažerka – bude na akci jeden den (ve spolupráci s Jirkou Himmelem). 
- MEJ 49er + Eurocup 29er – materiály bude dodávat Kateřina Šlechtická, pokud se zúčastní Sára 
Tkadlecová, opět to bude dobrá příležitost pro média. PR manažerka bude na akci jeden den. 
- LODM – zajistí PR manažerka – bude na akci po celou dobu (ve spolupráci s Michalem Lojkou). TV Stream 
je zajištěn ve spolupráci s firmou Marais a ČOV. 
- OH Festival – bude upřesněno podle přesného programu cesty PR manažerky na OH. 
 
Příští schůzka PR komise je zatím plánována na úterý 16. července v 15.00 přes Teamsy. 
 
Zápis zhotovila: Eva Skořepová 



 
 

 
 
 

Přehled PR březen 2023  
 
1) Hlavní závody a akce propagovány v médiích i na sítích (web, Facebook a Instagram ČSJ) 
 

• Last Chance Reggata – olympijská kvalifikace - ČT - 5x Branky, ČT24, ČTSport..., Český rozhlas – různé 
stanice, iDnes, sport.cz, ČTK, Deníky, Na startu, Nová večerní Praha, e-sportfoto, Pražský magazín, 
Česko objektivem, Sportovní listy, Magazín inspirace, České novinky 

• Světový pohár Mallorka – Na startu, e-sportfoto 

• Velikonoční regata – ČTSport, Nova Sport, Pražský deník, České novinky, e-sportfoto, Česko 
objektivem 

• ME ILCA 4 – Deníky, Na startu, Nová večerní Praha, e-sportfoto, Česko objektivem 

• Eurocup 29er – Mladá Fronta Dnes 

• Týden otevřených dveří ČYK – Pražský magazín, Magazín inspirace 
 

Mediální výstupy jsou na: https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich 
 
2) 29. 4. se v YC CERE konala akce pro jachtaře, novináře, pozvané hosty a přátele kvalifikovaných 
jachtařek. Akce byla velmi úspěšná. Hojná účast médií, výstupy v televizi, rádiu, tisku i na internetu a soc. 
sítích… Děkuji za organizaci domácím klubům olympioniček YC CERE a Jachtklubu Toušeň.   
 
3) Začni s jachtingem – na soc. sítích pokračovaly až do začátku května promované příspěvky, pracuji na 
celkovém vyhodnocení kampaně s cílem správného nastavení pro hlavní kampaň na konci prázdnin a 
začátku školního roku, kdy se vybírají kroužky. 
 
4)  LODM – probíhá příprava akce, s ČOV jsou domluveny vstupy na ČT Sport, na webu bude stream ve 
spolupráci s firmou Marais, natáčím postupně videa s jednotlivými účastníky, připravujeme program. 
  
5) OH Festival jezero Most – pokračuje příprava této akce. 
 
6) MMČR mládeže Nové Mlýny – pokračují přípravy této akce, jsou objednaná trička pro závodníky, 
probíhají jednání s partnery, je dokončená grafika a podklady pro partnery a pozvánky. 
 
7) Probíhají další jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ 
 

 
 
 
 
 

https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich


 
 

 
 
 

Přehledy: 
 
Sledující Facebook 1. 4. 3 538/30. 4. 3 612 
Sledující Instagram 1. 4. 1 562/30. 4. 1 586 
 
 
Dosah příspěvků: 1.–31. 3. 
 
Facebook 
 

 
 
Instagram 
 

 
 
V dubnu bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 918 příspěvků se 
zmínkou o jachtingu.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 

Návštěvnost webu www.sailing.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

III.23 27 000 23 000 83,66% 

IV.23 43 000 34 000 80,64% 

V.23 62 000 49 000 79,93% 

VI.23 58 658 47 081 81,63% 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 93 000 93 000 25 s 

IX.23 112 000 111 000 23 s 

X.23 97 000 76 000 24 s 

XI.23 55 000 44 000 28 s 

XII.23 26 000 22 000 27 s 

I.24 44 000 36 000 27 s 

II.24 38 000 40 000 26 s 

III.24 52 000 48 000 23 s 

IV.24 102 000 98 000 21 s 

 
Návštěvnost webu www.zacnisjachtingem.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

III.23 326 280 80,98% 

IV.23 400 329 80,00% 

V.23 222 198 72,52% 

VI.23 220 197 70,00% 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 98 88 18 s 

IX.23 83 81 54 s 

X.23 78 62 57 s 

XI.23 47 43 1 min 17 s 

XII.23 24 22 1 min 32 s 

I.24 87 62 1 min 47 s 

II.24 123 101 58 s 

III.24 143 102 51 s 

IV.24 160 103 1 min 5 s 
Google Analytics, ze kterého tato data čerpáme, přecházel v červenci na nový systém. 
Promo stránky Začni s jachtingem začalo na konci ledna a bude pokračovat do konce dubna, pak v srpnu a v září. 

http://www.sailing.cz/
http://www.zacnisjachtingem.cz/


 
 

 
 
 

Plán PR na květen a červen 2024 
 
1) Hlavní závody a akce propagovat v médiích: 
 

• Vše spojené s OH a naší účastí!!! 

• 23.-27.6. LODM 2024 – akce se zúčastním 
 

• 7.-12. 5. ME 49erFX – La Grande Motte 

• 9.-12. 5. Dutch Youth Regatta – akce se zúčastním na vlastní náklady 

• 11.-19. 5. Formula Kite MS Hyeres 

• 24.-26. 5. EuroCup ILCA Nechranice – akce se zúčastním 

• 5.-9. 6. MEJ 49er, 49erFX a Nacra 17 Lipno – akce se zúčastním 

• 7.-14.6. MS Finn Masters Punta Ala, Itálie 

• 22.-30.6. světový pohár Kiel – OH třídy 

• 20.-30.6. MS ILCA 4 Portugalsko 

• 29.6.-6.7. ME Optimist Carerra, Itálie 
 
 
2) Primárně se zaměřím na média i soc. sítě s olympioničkami – plánované jsou rozhovory do různých 
médií a pravidelné zajímavé a pozitivní příspěvky na soc. sítě., případné spojení s LODM a festivalem 
v Mostě. 
 
3) OH Festival jezero Most a LODM 2024 – zajistit PR a podílet se na organizaci akce. 
 
4) MMČR mládeže – zajistit PR, oslovit partnery, program, ceny… 
 
5)  LODM – pokračovat v přípravách, předtočit rozhovory s nominovanými závodníky pro použití ve 
streamu, zúčastnit se akce 
 
6) Začni s jachtingem – připravit závěrečné vyhodnocení jarní kampaně 
 
7) Jachtařské podcasty – poptat cenu výroby vlastních, zajistit účast jachtařů v existujících – Radiožurnál 
Sport, ČOV – Proti proudu, Krása jachtingu. 
 
8) Pokračovat v jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ. 
 
9) Newsletter pro členy – připravit třetí vydání v roce 2024, mělo by odejít v květnu se zprávou z OH 
kvalifikace z Hyeres, pozvánkami na důležité akce ČSJ, informací o novém oblečení ČSJ a aktuálními 
nabídkami partnerů ČSJ. 
 
10) E-shop – je plánována schůzka s HH pro zjednodušení objednávání, připravujeme kolekci oblečení na 
vodu pro trenéry a neopreny pro závodníky. 



 
 

 
 
 

 
11) RODOP iQFoil Team – představení členů týmu na web a sítě. 
 
12) Každý měsíc připravit pro VV návrh na ocenění nejlepších výsledků za daný měsíc, zároveň připravit 
samostatný článek na web. 
 
13) Připravit Směrnici pro reprezentanty – zásady předávání PR materiálů a prezentace na soc. sítích. – 
viz zápis z jednání PR komise ze 12. 3. 2024. 
 
14) Příští schůzka PR komise se uskuteční 16. července v 15.00 přes Teamsy. 
 
16. 5. 2024, Eva Skořepová 



 

 

 

Zápis z jednání  
Komise HZS ČSJ 

 
Jednání se uskutečnilo dne 25.4.2024 od 20:00 on-line přes MS Teams. 

   
Přítomni: Marek Pavlovský, Martin Soušek (11), františek Viták (14+15), Radek Satranský (18+19), 

Richard Kafka (20), Zdeněk Parůžek (Cadet)  

Hosté:  Radim Vašík, Petr Novotný 

 

Program jednání: 
1. Projednání návrhů úprav dokumentů Bezpečnost a záchrany 
2. Plánované a uskutečněné školení HZS na jaro 2024 
3. Různé 

 
Schůzku vedl Marek Pavlovský (pověřený člen VV vedením komise) 
 

1 Projednání návrhů úprav dokumentů Záchrany 
Organizační řád ČSJ (C12): po krátké diskusi je preferovaná oblast 
zaměření komise „bezpečnost při závodě a tréninku“ než původně 
navrhovaná „Záchrana závodníků a plavidel“. Takto upravený návrh úprav 
dokumentů komise předkládá výkonnému výboru ke schválení. 
 
Nová směrnice Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ 
Komise schvaluje návrh bez připomínek a předává výkonnému výboru ke 
schválení a zároveň žádá o zrušení směrnic C15 a C16. 
 
Návod pro Registraci a proškolení doprovodných člunů. 
Komise schvaluje předložený návrh. Vzhledem k tomu, že se nejedná o 
závaznou směrnici, bude v gestci komise HZS, není potřeba ji schvalovat 
výkonným výborem. Nicméně navrhuje výkonnému výboru, aby zrušil 
směrnici D17. 
 
Formulář Registrace doprovodných člunů (F23) 
Byl zjednodušen, textová část byla převedena do výše uvedeného Návodu 
pro Registraci a proškolení doprovodných člunů. 
V rámci diskuse bylo navrhnuto, aby byl do formuláře doplněn druhý list 
s anglickou verzí formuláře pro zahraniční doprovodné čluny. 
 
Formulář žádost o kvalifikaci Záchranář ČSJ (F84) 
Formulář byl zjednodušen a upraven dle potřeby nově navrhované 
směrnice Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ 
 
Pavlovský informoval o souboru dokumentů „Manuál bezpečnosti a 
záchrany“. Tato idea vyplynula z původního nápadu vypracovat klasický 
manuál Bezpečnost při závodě a při tréninku. Což by bylo náročné jak pro 
tvorbu a zejména udržování aktuálnosti. Na místo toho bude tento manuál 
sborníkem přednášek, videí a článků jednotlivých záchranářů na téma 
bezpečnosti a záchrany. 
 

 
R 
Ú: Pavlovský 
předloží na VV 
 
 
R 
Ú: Pavlovský 
předloží na VV 
 
R 
 
 
 
 
 
Ú Pavlovský 
doplní 
angl.verzi 
 
 
 
 
 
 
 
I 

2 Školení a další akce spojené s bezpečností: 
 
Rozkoš, školení BALIC (Slavia Česká Skalice), pátek 26.4 - sobota 27.4 
Školení zajišťuje firma Balic (Honza Sedláček) v rozsahu 1,5 dne. 

 
 
I 
 
 



 

 

Školení od Honzy Sedláčka budeme uznávat jako „naše“ teoretické školení 
dle směrnice Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ. 
Bohužel nelze přijmout další frekventanty.  
Na akci přispěje komise HZS částkou 10 tis  
 
Nechranice, školení BALIC (YC Cere), pátek 31.5-pondělí 3.6.2024 
Školení zajišťuje firma Balic (Honza Sedláček) v rozsahu 2,5 dne (3,5 dne 
pro ty, kteří míří k akreditovanému oprávnění vodní záchrany). 
Komise podpoří účast: Petr Štengl (17), Martin Soušek (11), Karel Šín 
(11 + Q), Barbora Krejčiříková (21), Vojta Janáček (21). Jiří Hýřa (21) + 
dva účastníky z YC CERE celkovou částkou 50 tis. Kč.  
 
Pilotní školení v Brně (pro oblast JMK a Vysočina) proběhlo v sobotu 
13.4.2024 v Brně, školení stejného rozsahu proběhnu tuto něděli 28.4.2024 
rovněž v Brně. Stav je naplněn, pořadatel školení už nepřijímá nové 
uchazeče.  
 
Další školení HZS předpokládáme, že budou podpořeny z rozpočtů 
regionálních organizací, rozpočtů klubů nebo si je budou účastníci platit.  
 

 
 
 
 
 
I 
 
 
R 
 
 
 
I 
 
 
 
 
I 
 
 

3 Různé 
Zdeněk Parůžek v rámci výcviku první pomoci na soustředění na 
Nechranicích vyzdvihl spolupráci s Royal Rangers, konkrétně s hlídkou 
z Mariánských Lázní. 
Komise podporuje všechny aktivity, které zvyšují povědomost a schopnosti 
v rámci první pomoci a záchrany. 
 

 
I 
 
 

   

  
Přílohy 

- Návrh úprav organizačního řádu ČSJ 
- Návrh směrnice Pravidla pro kvalifikaci Záchranář ČSJ 
- Návod pro Registraci a proškolení doprovodných člunů 

 
Zapsal: Marek Pavlovský, verze 2024-04-26 


